
KT]LTURNI I MULTIMEDIJSKI
CENTAR BJELOVAR

Struino vijede
Bjelovar, 19. travnja 2019.

ZAPISNIK

S tre6e sjednice Strudnoga vije6a KMC Bjelovar koja se odrLala u petak, 19.
travnja 2019. godine u MM dvorani Kulturnoga i multimedijskoga centra
Bjelovar (I kat-prostorije Uprave).

Sjednica je podela u l8:10 sati.

NAZOENI:

r Valna Bastijandi6 Erjavec (predstavnica Grada Bjelovara)
o Goran Durdevi6 (predstavnik Grada Bjelovara iz reda nacionalnih

manjina)
. ZoranMaltar, teh. voditelj objekta KMC Bjelovar/kinooperator

(predstavnik ustanove)
o Durda Adle5id (dlanica Kulturnoga vije6a Grada Bjelovara)
e Milka Fofonjka (predstavnica OS)
r Denis Hladi5, ravnatelj

OPRAVDANO ODSUTNI:

e Tibor Javurek, AV (filmska i kinoprikazivalka djelatnost)
r Tihomir Vondra, glazbenik
. Mladen Medak Gaga, multimedijski umjetnik

Zapisnik je vodio KreSimir Jelavi6, zaposlenik KMC-a.
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DNEVIU RED:

1. usvajanje Zapisnika s 2. sjednice strudnoga vije6a KMC Bjelovara
2. Potvrda sastava Strudnog vijeda KMC-a u mandatnomruzdoblju 2018.-2022.
3. Izvjesie o radu novog ravnatelja KMC-a od 25.11. do 15.4.2019.
4.Inrjeite o poslovanju KMC-a od 1.1. do 31.3.2019.
5. Razno

Dnermi red je jednoglasno prihvaden.
Sjednicu je vodio Denis Hladi5, rarmatelj KMC Bjelovara.

Prva toika

Usvaj anj e Zapisnlka 2. sj ednice Strudno ga vljeda KMC Bj elovara (u prilo gu).

Nakon kratke rasprave oko todke 5. Umirovljenj" ravnateljaKMc Bjelovara
i naknadne provjere, zapisnik 2. sjednice StrudnogavrjecaKMC-a je
jednoglasno usvojen.

Druga tolka

Potvrda sastava Strudnog vljedaKMC-a u mandatnom razdoblju 2018.-2A22.

D. HladiS: Kao novi ravnatelj KMC-a nemam ni5ta protiv trenuhrog sastava SV-
a i slaZem se s time da sastav ostane nepromijenjen u mandatnom razdoblju
2418.-2022.ledinapromjena je ta da je smo izmjenom Statuta definirali nesto
Sto do sada nije bio sludaj. Naime, ravnatelj j. po novome dlan SV-a i bira Sest

ljudi, a ne kao do sada da ravnatelj bira sedam ljudi. Tako da nije bilo jasno je li
ravnatelj dlan SV-a po funkciji ili kao ime i prezime. To je bio razlog uvr5tenja
ove todke u dnevni red.
Molio bih vas da svojim potpisom prihvatite sudjelovanje u SV-u KMC-a.

V. Bastijandid Erjavec: Odlukom Gradonadelnika g. Goran Eurdevid i ja smo
ved imenovani i prihvatili smo sudjelovanje u SV-u KMC-a tako da na5a imena
ne bi trebala biti na potpisnoj listi.

D. Hladi5: Prihva6am valu sugestiju i izmijeniti 6emo potpisnu listu.
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Tre6a toika

Izvje56e o radu novog ravnatelja KMC-a od25.11. do 15.4.2019.

D. Hladi5: Jedna od bitnih stvari je ta da smo postali dlanovi Kino mreZe koja
okuplja 44 nezavisna kina u RH. Zahvaljubi dlanstvu i razmijeni programa imali
smo Zenijalne dane, a nastavljamo s Danima smijeha i ciklusom filmova
Charlieja Chaplina.
U travnju smo u suradnji s Gradom organizirali i devet besplatnih projekcija
fllma Petar Zecimir za djecu prvih razreda osnovnih Skola i vrti6a.
Krenuli smo i sa senzornim projekcijama za djecu s posebnim potrebama.
Kao dio posebnog programa organizirati iemo projekciju filma Moj dida je pao
s marsa koji ima preporuku Agencije za odgoj i obrazovanje. Nakon projekcije,
uz strudnog voditelja od strane HFS-a, odrZati 6emo malu radionicu yezano za
metodidku nastavu na temu filma i medijske pismenosti.
Pozitivna bilanca i raznovrsnost programa daju nam mogu6nost da se u
budu6nosti kandidiramo na natjedaje Ministarswa kulture, HAVC-a itd...
Trenutno smo Sesti po gledanosti u RH i to su sluZbeni podatci. Ispred nas su

samo veliki gradovi.
U svibnju 6emo zapo&ti s novim programom ,,KINO ZA SVE". Projekt nam je
pro5ao i HAVC je osigurao 20.000 Y,aza taj program. Time smo postali dio
sustava i jednom tjedno (detvrtkom u 20:00) 6emo prrkazivati europske i
doma6e igrane i dokumentarne filmove, filmske klasike i ba5tinske filmove. To
6e uglavnom biti filmovi koji su festivalski pobjednici (Cannes, Berlin,
Venecija, Sarajevo, Zagreb, Vukovar, itd.).
JoS jedna od bitnih stvari je ta da smo promijenili kino blagajnidki sustav jer
nam postoje6i nije omogu6avao maloprodaju i kreiranje dodatnih paketa
pogodnosti za posjetitelje. Prelaskom na novi sustav prodaje tlaznica uveli smo

niZe cijene ulaznica za studente i umirovljenike (do sada 30 kn, sada 28 kn) Sto

do sada nije bilo mogude. U bududnosti planiramo uvesti i joS neke novine kao
npr. kino klub kartice, poklon bon kartice, prodaju kokica, sokova itd. JoS jedan

odrazloga uvodenja novog kino blagajnidkog sustava je taj da trenutno sve

dvorane u gradu Bjelovaru imaju mogu6nost prodaje ulaznica zarazhdrta
dogadanja preko na5eg sustava.
Uvodenje novog sustava nam je omogu6ilo i prodaju 3D naodala, 5to do sada

nije bilo mogu6e. Cijena 3D naodala je 5 kn, a cijena ulaznice za3D projekcije
je sniZena sa dosada5njih 35 kn na 30 kn. Jednom kupljene 3D naodale
posjetitetji mogu koristiti za sve budu6e 3D projekcije i ne trebaju kupovati nove
sve dok im se njihove ne o5tete i pri tome za sve budude 3D projekcije pla6aju
samo cijenu ulaznice 30 kn.
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Takoder smo uveli i pomodna sjedala koja pu5tamo u prodaju tek kada je
dvorana rasprodana. BaS smo juder imali situaciju da smo rasprodali i sva
pomodna sjedala.
Planiramo pojadati i kori5tenje MM dvorane (kapacitet a cca30 ljudi) kao izvor
dodatnih prihoda.

ietvrta toika

Izvje56e o poslovanju KMC-a od 1 .1 . do 31.3.2019.

U ovome trenutku KMC posluje s pozitivnom bilancom Sto nije bio sludaj u
prethodnim godinama. Naime, to je iznimno bitro zbogkandidiranja na bito koji
natjedaj i to nam je bio jedan od primarnih ciljeva u ova detiri mjeseca nakon
mog dolaska.

Peta toEka

Razno.

Pod ovom todkom razgovaralo se o razliditimtemama koje nemaju direktan
utjecaj na poslovanje KMC-a

Zapisnik sastavio:
Kre5imir Jelavi6
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